
Ik heb grote bezwaren tegen het wetsvoorstel.  

Psychotherapeuten zijn opgeleid om hoog kwalitatieve en specialistische 
psychotherapeutische behandelingen te geven. Dat is het werk waartoe zij zich geroepen en 
aangetrokken voelen. 

Het is een verspilling van kostbare tijd en geld om alle psychotherapeuten uitgebreid bij te 
scholen op het gebied van onder andere management en wetenschappelijk onderzoek, om 
vervolgens hetzelfde werk te blijven doen. Het heeft geen toegevoegde waarde voor de 
klinische praktijk. 

De huidige wachtlijsten zijn al lang, en deze zullen langer worden als psychotherapeuten zich 
moeten omscholen.  
Het veld kan deze veranderingen niet dragen, als toch dezelfde en zelfs meer zorg geleverd 
moet worden. Er is hierbij een grote kans dat collega’s ontmoedigd raken, stoppen met 
werken, in een ander werkveld gaan werken of met vervroegd pensioen gaan. De cliënten 
zullen uiteindelijk de dupe zijn.  
 
De gevolgen van het wetsvoorstel staan niet in verhouding tot het beoogde doel en dienen 
de belangen van clienten allerminst.  
 
Een vereenvoudiging is de nieuwe lichting psychologen en orthopedagogen op te leiden 
volgens de gewenste situatie qua beroepenstructuur.  
 


